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با حضور رئیس جمهور:
۳۳۵۰ میلیارد ریال پروژه برق 

منطقه ای خوزستان در کهگیلویه و 
بویراحمد افتتاح شد

اهواز-سید رسول محمدی : ۳۳۵۰ میلیارد ریال 
پروژه انتقال و فوق توزیع شرکت برق منطقه ای 
استان  در  رئیس جمهور  حضور  با  خوزستان 
کهگیلویه و بویراحمد افتتاح شد. آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی در سفر خود به استان کهگیلویه 
از  را  استان  این  پروژه های عمرانی  بویراحمد  و 
افتتاح  همزمان  صورت  به  چم شیر  سد  محل 
پروژه  چهار  افتتاح  پروژه ها  این  جمله  از  کرد. 
با  برق منطقه ای خوزستان  زیرساختی شرکت 
ارزش سرمایه گذاری ۳۳۵۰ میلیارد ریال بوده که 
با هدف پایداری برق استان کهگیلویه و بویراحمد 
طراحی و اجرا شده اند. به گفته مدیرعامل شرکت 
انتقال و  برق منطقه ای خوزستان، شبکه برق 
فوق توزیع استان کهگیلویه و بویراحمد تحت 
است  منطقه ای خوزستان  برق  نظارت شرکت 
و پروژه های افتتاح شده تقویت زیرساخت های 
برق و پایداری شبکه در این استان را به همراه 
خواهد داشت. محمود دشت بزرگ در توضیح 
پروژه های افتتاح شده به دست رئیس جمهور 
و وزیر نیرو بیان کرد: احداث ۳۵ کیلومتر مدار 
تولیدی  برق  انتقال  برای  کیلوولت   ۲۳۰ خط 
نیروگاه سد چم شیر با ارزش سرمایه گذاری ۲۹۸۰ 
میلیارد ریال از جمله پروژه های مهم و تاثیرگذار 
در برق استان بوده که در مراسم امروز افتتاح 
شده است. وی تصریح کرد: توان افزایی خط ۱۳۲ 
کیلوولت یاسوج ۴۰۰ به پست بهمن به طول ۲۱ 
کیلومتر مدار با هادی )سیم( پرظرفیت با ارزش 
افزایی  توان  و  ریال  میلیارد  سرمایه گذاری ۱۹۰ 
خط ۱۳۲ کیلوولت یاسوج ۴۰۰ به پست مختار 
به طول ۱۲ کیلومتر با هادی پرظرفیت و ارزش 
سرمایه گذاری ۱۵۰ میلیارد ریال دیگر پروژه هایی 
هستند که برای افزایش توان انتقال انرژی در 
سطح استان کهگیلویه و بویراحمد، افتتاح شدند. 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان بیان 
روی  بر  نوری  فیبر  کیلومتر   ۳۵ احداث  کرد: 
چنارشاهیجان  دوگنبدان_  کیلوولت   ۲۳۰ خط 
در نیروگاه سد چم شیر با ارزش سرمایه گذاری 
۳۰ میلیارد ریال برای انتقال داده و رویت پذیری 
شبکه دیگر پروژه این شرکت است که به وسیله 
رئیس جمهور و وزیر نیرو افتتاح شد. به گفته 
پتروشیمی  پست  نیاز  مورد  برق  دشت بزرگ 
افتتاح  به  جمهور  رئیس  توسط  که  گچساران 
رسیده است از پست برق ۲۳۰ کیلوولت ساران 
این  اساس  بر  است.  شده  تامین  شرکت  این 
گزارش، در حاشیه افتتاح این پروژه ها علی اکبر 
دشت بزرگ  محمود  از  نیرو  وزیر  محرابیان 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان به 
دلیل اتمام به موقع و طبق برنامه خطوط برق 
سد و نیروگاه چم شیر که از پروژه های اولویت دار 

وزارت نیرو بوده است، قدردانی کرد.

امضای تفاهم نامه همکاری  
مخابرات منطقه گیلان  با مجتمع 

تجاری فرهنگی آدینه رشت
تفاهم نامه همکاری مخابرات منطقه گیلان و 
مجتمع تجاری فرهنگی آدینه رشت در راستای 
اجرای شبکه فیبر نوری مورد بررسی قرار گرفت.

  این تفاهم نامه همکاری با پیگیری و تلاش 
موثر  همکاری  و  تجاری  معاونت  حوزه  های 
ساخت  زیر  توسعه  منظور  به  شبکه  معاونت 
ها و به منظور واگذاری ۱۳۵۰ سرویس تلفن و 
اینترنت بر بستر فیبرنوری )ftth(  و همچنین 
بررسی وضعیت آنتن دهی موبایل در محوطه 
و داخل مجتمع و ایجاد بستر لازم به ظرفیت 
به  اینترنت  سرویس  هزار   ۵۰۰۰ تا  واگذاری 
آدینه  فرهنگی  تجاری  مجتمع  در  مشترکین 
منعقد شد. بر اساس این تفاهم نامه ، طرفین 
از  استفاده  و  یکدیگر  با همکاری  توافق کردند 
ظرفیت سیستم های انتقال و شبکه فیبر نوری 
مخابرات نسبت به احداث فیبر نوری اختصاصی 
اقدام تا مجتمع بزرگ آدینه رشت از سرویس 
های متنوع مخابراتی با کیفیت پایدار و همچنین 
دیتای پرسرعت مبتنی بر بستر شبکه فیبر نوری 
معاون  خدابخش  گشتاسب  گردند.  مند  بهره 
تجاری و امور مشتریان مخابرات منطقه گیلان 
در این نشست با اشاره به امضای تفاهم نامه 
گفت : آمادگی مخابرات منطقه گیلان جهت 
ایجاد زیر ساخت های نوین ارتباطی برای مجتمع 
آدینه و حرکت به سمت هوشمند سازی شهری 
و  کرد  امیدواری  وی  اظهار  همچنین  است. 
در  ارزشمندی  نتایج  را  نامه  تفاهم  این  انعقاد 
جهت توسعه فناوری ارتباطات برای شهر رشت 

و درنتیجه استان بدنبال خواهد داشت.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان گفت: 

فاز اول پست میانگران ایذه به ظرفیت 
۵۰ مگاولت آمپر وارد مدار شد

اهواز-سید رسول محمدی : مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان گفت: فاز اول پست 
میانگران ایذه به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر وارد 
فاز  کرد:  اظهار  مدار شد. محمود دشت بزرگ 
اول پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت میانگران ایذه 
مورد  و  برق دار  آمپر  مگاولت   ۵۰ ظرفیت  به 
بهره برداری قرار گرفت. وی با بیان اینکه ارزش 
سرمایه گذاری پست میانگران به همراه احداث 
ورود و خروج خط ۱۳۲ کیلوولت ایذه به آنزان 
در این پست، ۱۵۷۵ میلیارد ریال است، تصریح 
میانگران  برق  پست  شدن  مدار  وارد  با  کرد: 
ایذه  شهرستان  توزیع  فوق  پست های  ظرفیت 
به ۲۹۵ مگاولت آمپر رسیده و درصد بارگیری 
ملاحظه ای  قابل  کاهش  منطقه  پست های  از 
پیدا می کند. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان افزود: هدف از بهره برداری این پروژه 
برق  پایداری  افزایش  و  ولتاژ  افت  تصحیح 
شهرستان ایذه و تامین بار مورد نیاز منطقه در 
بخش خانگی و مصارف صنعتی است. با توجه 
عمومی شرکت  روابط  پیک مصرف،  به شروع 
برق منطقه ای خوزستان از مشترکین درخواست 
می کند که برای حفظ پایداری شبکه، با رعایت 
کولرهای  کردن  خاموش  برق،  مصرف  الگوی 
اضافی، استفاده از روشنایی طبیعی در روز و 
عدم استفاده از لوازم پر مصرف در ساعت پیک 
مصرف )۱۱ تا ۱۷ و ۱۸ تا ۲۲( صنعت برق را در 

خدمت رسانی مستمر همراهی نمایند.

تأمین سلامت همگانی با بهره گیری 
از تمام ظرفیت ها در دانشگاه علوم 

پزشکی استان
رئیس دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی 
در کمیته عالی بیماری های غیر واگیر به تأمین 
سلامت همگانی با بهره گیری از تمام ظرفیت های 
تمام  کرد:  بیان  و  تأکید  درمانی  و  بهداشتی 
بخش های دانشگاه باید در کالبدی منسجم از 
تمام ظرفیت های موجود در راستای ارائه مطلوب 

خدمات بهداشتی و درمانی استفاده کنند.
تخصصی  نشست  در  شاهین فر  جواد  دکتر 
بودن  مجهز  به  غیرواگیر  بیماری های  بررسی 
درمانی  به روز  تجهیزات  از  برخی  به  دانشگاه 
دستگاه  کرد:  بیان  و  اشاره  سرطان  بیماری 
خریداری  دانشگاه  توسط  ماموگرافی  پیشرفته 
بیماری  زودهنگام  تشخیص  برای  که  شده 
گیرد،  می  قرار  استفاده  مورد  پستان  سرطان 
تجهیزاتی مانند آندوسکوپی و کولونسکوپی نیز در 
بیمارستان امام علی)ع( بجنورد مستقر هستند 
که با تصمیمات اتخاذ شده در سریعترین زمان، 
خدمات تشخیصی را به بیماران و مراجعان ارائه 
می کند.  معاون توسعه مدیریت، منابع و برنامه 
ریزی نیز در این جلسه به ضرورت پایش داده 
ها و آمار بیماری های غیرواگیر شهرستان ها 
و شناسایی بروز و شیوع این بیماری ها اشاره 
و بیان کرد: شناسایی بیماران در شهرستان ها 
پیشگیری  و  بیماری  بروز  عوامل  شناسایی  به 
از آن در منطقه کمک می کند.  دکتر حسن 
براتی زاده همچنین تشکیل سمن های مرتبط 
با برخی بیماری های غیرواگیر در استان را در 
رفع مشکلات و چالش های بیماران موثر و مفید 
تشکیل NGO ها می  با  کرد:  اعلام  و  دانست 

توان برای رفع مشکلات به بیماران کمک کرد.
اینکه  بیان  با  نیز   معاون بهداشتی دانشگاه 
توجه به بیماری های غیرواگیر یکی از اولویت 
های وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
است، بر ضرورت پیشگیری از این بیماری ها 
بیماری های  از  پیشگیری  و گفت:  تاکید کرد 
غیرواگیر منجر به کاهش بار درمان در آینده می 
شود.  دکتر محمدرضا اکبری افزود: خطرسنجی 
بیماری های غیرواگیر در مدیریت و پیگیری از 
بروز این بیماری ها بسیار مهم است و پیش 
ملی  سلامت  برنامه  اجرای  با  شود  می  بینی 
خانواده مبتنی بر پزشکی خانواده شهری بتوانیم 

در این موفق تر از گذشته عمل کنیم.
 وی همچنین بر افزایش آگاهی مردم و مطالبه 
عمومی در حوزه پیشگیری و شناسایی عوامل 
خطر این بیماری ها اشاره و این امر را عاملی مهم 
ارزیابی کرد. رئیس گروه بیماری های غیرواگیر 
معاونت بهداشتی دانشگاه نیز آخرین وضعیت 
و اقدامات انجام شده در خصوص بیماری های 
هیپوتیروییدی، تالاسمی، پی کا یو، فشار خون 
و دیابت در جمعیت تحت پوشش دانشگاه را 
بیان کرد. روح ا... یزدانی همچنین گزارشی از 
برنامه ژنتیک اجتماعی، سلامت گوش و مراقبت 

شنوایی را ارائه کرد.

فرگل صحاف، افزود: با توجه به اعتبارات محدود 
و ناکافی دولتی و نیز حجم گسترده فعالیت های 
بهزیستی در عرصه های مختلف، چنانچه کمک ها و 
همکاری های خیرین با این مجموعه تداوم و تقویت 

نشود، با انواع مشکلات مواجه خواهیم شد.
وی با اشاره به اینکه خیرین نوع دوست و مومن 
آذربایجان شرقی در طول سال با انواع مساعدت های 
مالی، اعتباری، خرید تجهیزات، ساخت و تحویل 
مساکن معلولان و خانه های سالمند با بهزیستی 
همکاری های صمیمانه و نزدیک دارند، از این استان 
به عنوان یکی از استان های پیشگام در جذب کمک 

های مردمی و خیرین نام برد.
صحاف میزان مشارکت خیرین آذربایجان شرقی 
در یک سال گذشته را قابل توجه اعلام و اظهار کرد: 
این کمک ها شامل انواع کمک های نقدی، غیرنقدی 
و خدماتی بوده است که در تمام شهرستان ها به 
انجام رسیده که رقم بسیار قابل توجهی به شمار 
کارآفرینی  عنوان  تحت  نذر  توزیع  وی  رود.  می 
برای یک مددجو یا معلول، اشتغال یک مددجو یا 
معلول، سفرهای زیارتی جامعه زیر پوشش و طرح 
سفره مهربانی با ولیمه حجاج جهت کمک به اقشار 
زیر پوشش بهزیستی را از جمله گزینه های جدید 
کمک های مردمی و خیران در اداره کل بهزیستی 
آذربایجان شرقی اعلام کرد که مشارکت مردمی در 

این حوزه ها نیز چشم گیر است.
صحاف با اشاره به خدمات ۵۲ گانه بهزیستی در 
زمینه های مختلف به جامعه هدف، یادآور شد: به 
دلیل این میزان حجم کاری در حال حاضر بهزیستی 
ای  مجموعه  به  صرف  حمایتی  سازمان  یک  از 
تخصصی با نگاه علمی، مردمی و با محوریت شفاف 
سازی و توانمندسازی فعالیت ها تبدیل شده است 
که در این میان ماموریت های گسترده ای اعم از 
ارائه خدمات توانبخشی، درمانی، مشارکت اجتماعی 
و برنامه های پیشگیرانه و مداخله گر به طور روزانه 
انجام می شود. وی از بهزیستی به عنوان متولی 
سلامت اجتماعی نام برد که دست یابی به اهداف 
مورد نظر در این حوزه بسیار وسیع و گسترده نیازمند 
همکاری و تعامل با سایر دستگاه های اجرایی و نیز 

کمک های نقدی و غیرنقدی مردم است.
بهزیستی  زیرپوشش  افراد  تعداد  صحاف 
آذربایجان شرقی را ۳۱۵ هزار و ۲۵۶ نفر در قالب ۹۳ 
هزار و ۶۱۶ خانوار اعلام و اضافه کرد: خدمات رسانی 
روزی،  شبانه  های  نگهداری  درمانی،  توانبخشی، 
کمک های مالی برای دانش آموزان و دانشجویان، 
تامین مسکن و اشتغال این تعداد از افراد جامعه 

تنها از عهده بهزیستی خارج است و باید سایر نهادها 
و ارگان ها نیز به جهت تامین این نیازمندی ها با 

بهزیستی روابط نزدیکی داشته باشند.
از  وی استقرار نظام احسان و نیکوکاری را یکی 
برنامه های مهم دولت سیزدهم در راستای مردمی 
سازی خدمات بهزیستی اعلام کرد که باید تلاش 
شود مساعدت ها و کمک های سازمان روز به روز 
ارتقا یافته و با هم افزایی، منابع حاصل از مشارکت 
های مردمی با عدالت محوری بین دهک های پایین 

جامعه توزیع شود.
صحاف ایجاد رفاه عمومی، رفع فقر و محرومیت 
از چهره جامعه، حمایت از اقشار و گروه های هدف 
از  با محوریت عدالت اجتماعی را  و توانمندسازی 
اهداف مهم فعالیت ها و خدمات بهزیستی دانست 

و تامین مسکن را یکی از برنامه های مهم و اولویت 
دار این مجموعه بیان کرد.

وی اقدامات اساسی در تامین مسکن برای جامعه 
معلولان را یکی از برنامه های مهم و تاثیرگذار در 
کاهش فقر توسط دولت سیزدهم برشمرد و ادامه 
داد: در این راستا تاکنون برای تعداد ۶۶۲ مددجوی 

بهزیستی استان مسکن تهیه شده است.
صحاف با بیان اینکه بیش از ۱۴۲ میلیارد تومان 
تامین  زمینه  در  بلاعوض  های  کمک  قالب  در 
مسکن مددجویان در سال گذشته توسط بهزیستی 
آذربایجان شرقی هزینه شده است، افزود: بر همین 
اساس تعداد ۱۵۵ واحد مختص خانواده های دارای 
۲ عضو معلول شهری و روستایی و ۵۰۷ واحد نیز 
مختص به سایر اقشار زیر پوشش سازمان واگذار 

بهزیستی علاوه  به گفته وی سازمان  شده است. 
هزینه  فوق،  بلاعوض  های  هزینه  کمک  ارایه  بر 
انشعابات و تسهیلات بدون کارمزد نیز مددجویان 
ارایه کرده است که در این راستا به تعداد ۷۰ نفر از 
افراد زیر پوشش به مبلغ ۱۷ میلیارد ریال تسهیلات 
قرض الحسنه ساخت و ودیعه مسکن نیز پرداخت 
شده است. صحاف توانمندسازی مددجویان را از 
مهمترین ماموریت های سازمان بهزیستی اعلام کرد 
و گفت: اشتغالزایی بخش مهمی از توانمندسازی 
و  فعالیت ها  که  است  بهزیستی  هدف  جامعه 
اقدامات متنوعی در این رابطه تاکنونه صورت گرفته 
است که پرداخت تسهیلات اشتغالزایی، کمک هزینه 
هزینه  کمک  و  کارفرمایی  و  فرمایی  خویش  بیمه 
ارتقای کارآیی معلولین از اهم این حمایت ها است.

مدیرکل بهزیستی استان آذربایجان شرقی :

خیران ۲ هزار میلیارد ریال به بهزیستی کمک کردند
آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل بهزیستی آذربایجان شرقی خیران و نیکوکاران را مهمترین و بزرگترین بازوی عملیاتی این مجموعه در خدمات 
رسانی به جامعه هدف در این استان دانست و گفت: در سال گذشته افزون بر ۲ هزار میلیارد ریال توسط خیران به صورت نقدی و غیر نقدی 

به این سازمان کمک شده است.

این            
کمک ها 

شامل انواع         
کمک های 

نقدی، 
غیرنقدی 

و خدماتی 
بوده است 

که در تمام   
شهرستان ها 

به انجام رسیده 
که رقم بسیار 

قابل توجهی به 
شمار می رود

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز با بیان اینکه ۴ هزار هیات 
مذهبی مردمی در سراسر استان در محرم برپا می شوند، ادامه 
داد: در بسیاری از مناطقی که نهادها کمتر نمایندگی دارند و حتی 
در دورترین نقطه روستاهای این استان این هیأت ها می توانند از 

فرصتی که در اختیارشان قرار می گیرد بهره مناسب را ببرند.
اسلامی  تبلیغات  مدیرکل  برحق،  ولایی  مهدی  الاسلام  حجت 
استان البرز، امروز در همایش طلایه داران تبلیغ ویژه مبلغین و 
مبلغات استان البرز که در محل تالار شهیدان نژاد فلاح کرج برگزار 
شد، با بیان اینکه ماه محرم فرصتی مناسبی برای جریان های مذهبی 
است، گفت: در این فرصت می توانند فعالتی خود را به صورت 

واقعی انجام داده و برکات آن را برای مردم به ارمغان بیاوردند.
وی با اشاره به اینکه گسست اجتماعی در جامعه اتفاق افتاده 
است، افزود: در بعضی از مجالس این نکته قابل لمس است که 
جمعی از مردم که مؤمنین هست با جمعی که به ظاهر در اثر 

هجمه های تبلیغاتی تفکرشان تا حدی تغییر کرده و پوششان هم 
تغییر کرده با هم زاویه پیدا کرده اند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز، ادامه داد: غدیر امسال تا 
حدی توانست این گسل را به هم نزدیک کرده و فاصله را کم کند.

ولایی بر حق با بیان اینکه راه اندازی پویشی برای کاهش فاصله 
هیأت ها  از  بعضی  کرد:  تصریح  است،  آمده  وجود  به  اجتماعی 
شروع کرده اند ضمن اینکه توصیه می شود در ورودی مجالس برای 
جلوگیری از تنش در مجالس خادمانی باشند که حتی با یک هدیه 

کوچک دختران را تکریم کنند.
وی با بیان اینکه مجموعه خادمان را دعوت کنیم به دلیل اینکه 
نوع برخوردشان با عزاداران سیدالشهدا )ع( طوری نباشد که آنها این 
نقطه ارتباطی را از دست بدهند، ادامه داد: فرصت محرم بی بدیل 

است و باید از این فرصت کمال استفاده را کنیم.
مدیرکل ستاد تبلیغات اسلامی استان البرز با بیان اینکه جریان 
امیدی که بعضی جاهای کشور با تبلیغات سو از بین رفته است، 
گفت: زحماتی که نظام مقدس جمهوری اسلامی کشیده فرصت 
تبیین آن در محرم زیاد است که هم امید و هم ایمان مردم احتیاج 

به افزایش و ارتقا دارد.
وی اشاره ای به سخنان چند روز گذشته مقام معظم رهبری کرد 
و گفت: مقام معظم رهبری چند روز پیش فرمودند خدماتی که 
این نظام مقدس انجام داده و جریان مقاومتی که در جای جای 
انجام شده و افول تمدن پوشالی غرب و بعضی از نقدهای جدی 

که می توانیم فعالانه به فرهنگ غرب داشته باشیم می تواند مباحثی 
باشد که شما به عنوان مباحث محوری انتخاب کنید.

ولایی بر حق با بیان اینکه از طرف دیگر فرصتی برای انسجام 
بخشی دوباره جریان فرهنگ استان در محرم فراهم است، ادامه 
داد: یک کار شاخص برای انسجام و امید و انگیزه روزافزون انتخاب 
کنید. وی با تاکید بر اینکه خداوند به برکت محبت سیدالشهدا )ع( 
که در قلب و جان یکایک مؤمنان قرار دارد و این فرصت را به ما 
داده زیرا خیلی از این مردمی که در خیابان ها می ریزند و عزاداری 
در هیأت ها و مساجد می کنند، افزود: ما هزینه خاصی برای آن 
نکرده ایم و خودشان خودجوش خرج می کنند و خرج می دهند و 

نسل به نسل این پرچم به دست ما رسیده است.
ولایی بر حق با بیان اینکه ۴ هزار هیات مذهبی مردمی در سراسر 
استان در محرم برپا می شوند، ادامه داد: در بسیاری از مناطقی که 
نهادها کمتر نمایندگی دارند و حتی در دورترین نقطه روستاهای 
این استان این هیئت ها می توانند از فرصتی که در اختیارشان قرار 
اینکه جریان های  با اشاره به  ببرند. وی  می گیرد بهره مناسب را 
مختلفی در سال های اخیر به همت خادمان تبلیغ ایجاد شده که 
یکی محفل قرآنی است که در ماه رمضان جریان قرآن را تبلیغ کرد، 
بیان کرد: همچنین میهمانی های کیلومتری فرصتی برای انسجام 
فرهنگی و جشن فرشتگان که به صورت ملی به عنوان یک حرکت 
تراز با محوریت سازمان تبلیغات انجام شد فرصت جدیدی بود که 

برش استانی و محلی و منطقه ای در جای جای کشور رخ داد.

هیات های مذهبی البرز برای ایام عزای حسینی آماده هستند

در آیین تجلیل از بازنشستگان بنیاد مسکن استان فارس اعلام شد :
بازنشستگان با کوله باری از دانش و تجربه بازوی مشورتی بنیاد مسکن هستند

همزمان با روز خانواده و تکریم بازنشستگان مراسمی با حضور بازنشستگان بنیاد مسکن فارس و خانواده معززشان و مراسم جشن 
،تجلیل ،نکوداشت و انتخاب اعضای هیئت مدیره کانون بازنشستگان در سالن اجتماعات هتل جهانگردی شیراز برگزارشد.

به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان فارس ،این آیین با حضور سید علیرضا حمیدی مدیر کل بنیاد 
مسکن استان فارس ، فرهاد باقرپور معاون پشتیبانی و امور هماهنگی استان ها در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ، حجه الاسلام 
نجفی مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در بنیاد مسکن فارس ،معاونین و جمعی از کارکنان بازنشسته بنیاد این استان برگزار 
شد. فرهاد باقرپور معاون پشتیبانی و امور هماهنگی استان های بنیاد مسکن کشور با اشاره به اینکه بازنشستگان با کوله باری 
از دانش و تجربه بازوی مشورتی بنیاد مسکن هستند ابراز داشت : بنیاد مسکن افتخار دارد که با بهره گیری از توان و تخصص 

نیروها یخدوم در سالهای خدمت به شریف ترین اقشار اجتماع خدمات رسانی کرده است.
باقر پور اضافه کرد : بازنشستگان کوله باری از تجربه و دنیایی از آرامش را برای فرزندان خود به ارمغان می آورند و این نتیجه 
سال ها کار کردن و زیستن در جامعه است و باید از تجربه آن ها استفاده شود. سالمندان و افرادی که پس از سال های طولانی وارد 
دوران بازنشستگی می شوند ذخیره هایی هستند که تجربه های زیادی دارند، افرادی که می توانند کارکردهای اجتماعی و اقتصادی فراوانی داشته باشند و تجربه 

های خود را به جوانان منتقل کنند.
معاون پشتیبانی و امور هماهنگی استان های بنیاد مسکن کشور در ادامه اضافه کرد : والدین در تمام سال های زندگی تلاش می کنند شرایط بهتری را برای 
فرزندان خود فراهم کنند و هنگامی که به میانسالی می رسند و به عبارتی در دوران بازنشستگی به سر می برند، اگرچه دیگر سرکار نمی روند، اما کوله باری از 
تجربه محسوب می شوند و دوست دارند این توشه حداقل ۳۰ ساله حضور در اجتماعات مختلف را به فرزندان خود منتقل کنند تا حس خوب مفید بودن در 

خانواده را دوباره بیش از پیش بچشند.
سید علیرضا حمیدی مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس نیز با تجلیل از بازنشستگان بنیاد مسکن اظهار داشت : بازنشستگان دارای تجارب فراوانی بوده و این 

تجارب کاری مفید را می بایستی الگوهای عشق و وفا برای پیشبرد اهداف مجموعه بنیاد مورد استفاده قرار گیرد.
حمیدی گفت: تلاش ها و زحمات همکاران که در دوران آغاز فعالیت بنیاد مسکن با کمبودها و مشکلات همراه بوده است را نباید فراموش کرد.

این برنامه همراه با برپایی مراسم جشن و پذیرایی در راستای تکریم از بازنشستگان و بزرگداشت مقام خانواده برگزار گردید.
در ادامه این مراسم اعضای هیئت مدیره کانون بازنشستگان بنیاد مسکن استان فارس انتخاب شدند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان:
پایداری آب شهر بخشایش اولویت آبفای آذربایجان شرقی است

آذربایجان شرقی- فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: با توجه به افت آب های زیرزمینی و افزایش مصرف 
در چند سال اخیر شرکت آب و فاضلاب استان برای تأمین و پایداری آب مشترکان در شهر بخشایش نسبت  به مطالعه و انجام 

اقدامات لازم مبادرت کرده است. 
محمد خانی با اعلام این خبر اظهار کرد: شرکت آب و فاضلاب استان در قالب ۲ هزار و ۴۰۰ انشعاب آب خدمات مربوط به 
تأمین و توزیع آب سالم و بهداشتی برای ۶ هزار و ۷۰۰ نفر را در شهر بخشایش ارائه می  کند.وی با اشاره به بروز تنش آبی 
در شهر بخشایش گفت: در چند سال اخیر به دلیل افت آب های زیرزمینی و افزایش مصرف شهروندان در ایام اوج مصرف 
شاهد بروز افت فشار و گاهی قطعی موقتی در شبکه آب هستیم که در این خصوص نسبت  به مطالعه و انجام اقدامات عمرانی 
اعم از حفر و تجهیز چاه های جدید و نیز تأمین آب از طریق چاه های استیجاری اقدام می شود.خانی با بیان اینکه در سال جاری 
برای تأمین آب سالم و بهداشتی در این شهر نسبت  به حفر یک حلقه چاه اقدام شد که در آزمایشات انجام یافته به علت شوری 
و سختی زیاد عملاً امکان بهره برداری میسر نشد، افزود: بر همین اساس مقرر شد خرید و تعبیه دستگاه آب شیرین کن در اولویت قرار 
گیرد. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اظهار کرد: در حال حاضر برای رفع مقطعی و پایدارسازی تأمین و توزیع آب شهروندان شهر بخشایش، حفر و 
تجهیز یک حلقه چاه و انجام نیرو رسانی و لوله گذاری در حال انجام است که انتظار می رود با اتمام لوله گذاری در ۲ هفته آینده شبکه پایدار شود و هیچ گونه 
مشکلی برای تأمین آب نداشته باشیم. وی همچنین در خصوص برنامه بلندمدت تامین آب بخشایش گفت: در برنامه بلندمدت تامین آب این شهر، آبرسانی از 
مسیر بیلوردی که حدود ۸۰۰میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد با پیشرفت ۷۰ درصد در حال اجراست. فرماندار هریس نیز گفت: هم اکنون شرایط تامین آب وضعیت 
مناسبی دارد و طی دو روز آینده به طور کامل پایدار خواهد شد. فرهاد جلیلوند فرماندار شهرستان هریس با اشاره به مسئله آب شهر بخشایش اظهار داشت: 
مطابق برنامه جامعی که آبفای آذربایجان شرقی برای رفع مسائل آبی در سه سطح کوتاه مدت میان مدت و بلند مدت طراحی کرده بود، پروژه ها به منظور تامین 
آب شرب شهر بخشایش نیز در دستور کار قرار گرفت. فرماندار شهرستان هریس با اشاره به شرایط کنونی آب شهر بخشایش گفت: در حال حاضر کلیه ظرفیت 
سامانه های آبرسانی به خدمت گرفته شده تا نیاز آب شرب بهداشتی شهر بخشایش رفع شود. وی افزود: با هماهنگی مسئولان محلی و همراهی مردم، مسئله 
اجتماعی برداشت آب از یکی از منابع تامین آب شرب در دستور کار قرار گرفته است و به سرعت حل خواهد شد. جلیلوند در بیان پایداری آب شهر بخشایش 
گفت: هم اکنون شرایط تامین آب وضعیت مناسبی دارد و طی دو روز آینده به طور کامل پایدار خواهد شد. فرماندار شهرستان هریس گفت: با اضافه شدن 

منابع جدید و تجهیز سامانه های آبرسانی طی دو روز آینده مسئله آب بخشایش برای بلند مدت مرتفع خواهد شد.

مدیرکل بازرسی، مدیریت عملکرد و حقوق شهروندی وزارت راه و شهرسازی، با 
اشاره به حضور تیم بررسی و ارزیابی پروژه های نهضت ملی مسکن استان 
ها در استان فارس گفت: هدف این تیم پاسخ به مطالبه رئیس جمهور 
محترم مبنی بر بررسی عملکرد استان ها در زمینه اجرای این طرح است.

به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی فارس، حسین 
مذنب، در حاشیه بازدید از طرح های نهضت ملی مسکن فارس افزود: 
وزارت راه و شهرسازی و وزارت کشور با تشکیل تیم بازرسی مشترک 
آخرین وضعیت استان ها در زمینه اجرای طرح نهضت ملی مسکن را مورد 

بررسی قرار می دهند.

وی ادامه داد: مشکلات احصا شده طرح های نهضت ملی مسکن نیز در جلسه شورای مسکن استان 
با حضور استاندار، معاون هماهنگی امور عمرانی، مدیر کل راه و شهرسازی و دیگر مدیران ذی ربط و تیم 
بررسی و ارزیابی پروژه های نهضت ملی مسکن مورد بررسی قرار گرفته و نسبت به حل آنها تصمیم گیری 

می شود.
مذنب اظهار کرد: آن دسته از مشکلات و موانعی هم که رفع آنها در استان امکان پذیر نیست را در سطح 

ملی دنبال می کنیم.
وی گفت: امروز و در ادامه سفر تیم بازرسی مشترک وزارت راه و شهرسازی و وزارت کشور در استان 
فارس حضور یافتیم و در بازدیدهایی که از پروژه های شهر شیراز و شهر جدید صدرا انجام دادیم مسائل و 

موانع این پروژه ها احصا شد که از تمام ظرفیت ها برای رفع آنها استفاده خواهیم کرد.

مدیرکل بازرسی، مدیریت عملکرد و حقوق شهروندی وزارت راه و شهرسازی خبر داد
بررسی عملکرد استان ها در طرح نهضت ملی مسکن، مطالبه رئیس جمهور


